
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 7. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 126

Af regeringens forslag til finanslov fremgår det på side 431, at der ”afsættes 2,0 mio. kr.

årligt i 2019-2020 og 3,0 mio. kr. årligt i 2021-2022 til fremme af arbejdet med esport, her-

under afholdelse af esportsevents. Vil ministeren redegøre for tankerne bag det afsatte

beløb, og hvad regeringen påtænker at bruge pengene på?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stén Knuth (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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